

## الأعلان للمرة الثانية

م/ عقد حماية مبنى الوزارة k9 (للكلاب البوليسية)

رقم المناقصة : 2019 /1

أسلوب التعاقد : الأعلان عن مناقصة عامة

الكلفة التخمينية : 280,000,000 مئتان وثمانون مليون دينار عراقي .

تعلن وزارة الخارجية لجمهورية العراق عن إجراء مناقصة لأبرام عقد حماية مبنى الوزارة k9 (للكلاب البوليسية) ، فعلى الراغبين بالأشتراك في المناقصة من أصحاب الشركات الرصينة في مجال توفير خدمة k9 (للكلاب البوليسية) مراجعة مقر الوزارة الكائن في بغداد / منطقة الصالحية للحصول على كافة مستندات ومتطلبات المناقصة مقابل مبلغ قدره (\$100) مائة دولار أمريكي غير قابلة للرد .

على أن تُسلم العطاءات داخل مُغلف مُغلق ومختوم في العنوان (أعلاه) بموعد أقصاه في الساعة الثانية عشر ظهراً ليوم الأحد الموافق 2019/3/3 (موعد غلق المناقصة) ، تكون مدة نفاذية العطاء (180) يوم من الموعد النهائي لتقديم العطاء ، على أن يُرفق مع العطاء التأمينات الأولية والبالغة (1%) من قيمة الكلفة التخمينية بصيغة صك مصدق أو خطاب ضمان مصرفي ، كما نُحيطكم علماً بأنه سيعقد مؤتمراً في مركز الوزارة في تمام الساعة الثانية عشر ظهراً ليوم الأثنين الموافق 2019/2/25 للأجابة على أسئلة وأستفسارات الشركات المتقدمة ، وسيتم فتح العطاءات من قبل لجنة فتح العطاءات في ذات اليوم الخاص بغلق المناقصة وأذا صادف يوم الفتح عطلة رسمية فيؤجل الى اليوم الذي يليه وسوف يهمل أي عطاء يتم تقديمه بعد موعد غلق المناقصة ، وسيُستبعد كل عطاء غير مستوفٍ للشروط الواردة في الأعلان وشروط وثائق المناقصة وأن جهة التعاقد غير ملزمة بقبول أوطاً العطاءات ، ويتحمل من ترسو عليه المناقصة أجور النشر والأعلان ، ولمزيد من المعلومات يمكن الأتصال عبر البريد الألكتروني : [contract@mofa.iq](mailto:contract@mofa.iq) أو زيارة الموقع الألكتروني للوزارة : [www.mofa.iq](http://www.mofa.iq)

وزارة الخارجية

## **An Announcement for the 2nd time**

**Subject: A Contract on Protecting the Ministry's Building by Using K9  
(Police Dogs)**

**Tender No: 1/2019**

**Contracting Method: An announcement of Public Tender**

**Estimated Cost: (280.000.000) two hundred eighty million Iraqi Dinars**

The Ministry of Foreign Affairs of the Republic of Iraq announces a tender for concluding a contract on protecting the Ministry's Building by using K9 (Police Dogs). The owners of the reliable companies in the field of providing the K9 service (police dogs) who are willing to participate in the tender are kindly requested to visit the ministry's headquarters situated in Baghdad/ Salhia area to obtain all the tender's documents and requirements for an amount of non refundable **(\$100)** one hundred American Dollars.

The offers shall be delivered in closed and sealed envelopes at the aforementioned address not later than **twelve o'clock pm on Sunday 3/3/2019 (the tender's closing date)**. The offer's validity shall not be less than **(180)** days starting from the tender's closing date conditioned that the offers shall be accompanied by the primary deposit of **(1%)** of the estimated cost amount in the form of a certified check or a bank letter of credit. It is worth mentioning that a conference shall be held at the ministry's headquarters at **twelve o'clock sharp pm on Monday 25/2/2019** to answer the questions and queries raised by the applicant companies.

The offers shall be opened by the tenders' opening committee on the same day of the tender's closing date. If it is coincided the opening day is a holiday, it shall be postponed to the following day and any offer delivered later than the tender's closing date shall be neglected. Any offer that doesn't meet the conditions mentioned in the announcement as well as the tender documents' conditions shall be excluded. The contracting party shall not be committed to accept the lowest offer. The company that is awarded the tender shall bear the fees of the

announcement publication. For more information, kindly requested to contact the email: [contract@mofa.iq](mailto:contract@mofa.iq), or visit the ministry's website: [www.mofa.iq](http://www.mofa.iq).

**The Ministry of Foreign Affairs**